
Gruppe: FAU – Våland 

Møtested: Personalrommet, Våland skole 
Møtedato/ -

tid: 

10.04.2025 kl. 18.00 

Møteleder Cathrine Malde  
Deltakere: Rektor – Cathrine Malde 

1.trinn – Magnus Pallesen, Erlend Frisvold 

2.trinn – Ida Holth Mathiesen 

3.trinn – Elen Forus, Nicole Levett, Pernille Sørensen 

4.trinn –Jean-Baptiste Curien, Nina Sendecka 

5.trinn – Bård Bakk, Jens Glad Balchen 

6.trinn – Hege Jeanette Bakken Viste, Hildegunn (vara for Maiken), Hanna 

Sønderland (vara for Ingri) 

7.trinn – Petrine Skjervheim, Turid Knudsen, Nina Sendecka,  

Forfall: 2.trinn – Caroline Harnesk, Egil Syre 

4.trinn – Caroline Harnesk 

6.trinn – Ingri Jølbo, Maiken Busker Larsen 

7.trinn – Lars Kåre Kleppe 

Fravær: 1.trinn – Anastasia Godal  

2.trinn – Ragnhild Bersås 

4.trinn – Sigurd Kvilhaug 

5.trinn – Gerlinda Lindblom 

  

Sak nr.:  Ansvar 

26/24-25 Godkjenning av innkalling 

Godkjent  

 

Godkjenning av referat  

Godkjent 

Møteleder 

27/24-25 Rektor informerer 

• Aktiviteter på skolen 

o De fleste ansettelser er på plass, ink ny avdelingsleder, 

håper å lande resten i morgen.  

o Mye ute i det fine været, 1. klasse på tur med fadderne 

sine i 5. klasse 

o 3. klasse skal opptre i Sangskatten i regi av 900-årsjubileet 

o Etter påske er det Verdens bokdag og litteratursti 

o Småstjerner på SFO 30. april på Karismahuset 

• Neste skoleår 

o 63 førsteklassinger neste år (3 klasser). 

o Mange 7. klassinger har nå allikevel fått plass på Kannik 

fordi elever har fått plass på Wang. 10 stk fikk plass i dag. 

• Kapittel 12-saker (tidligere 9A) 

o 4 aktive saker, 1 avsluttet, 0 nye 

• SFO økning i matpenger 

o Pga. prisøkningen i samfunnet øker matpengene på SFO 

for 60% plass 150->180 og for 100% plass 200->230 

• Stillas 

o Gjentagende hendelser med barn som klatrer osv som 

meldes til Stavanger Eiendom. Fint om alle foreldre som 

ser noe tar bilde og sender til skolen. 

• Skoleruten 26/27 

o Må ha innspill før 30.04 om det er noen 

Rektor 



• Digitalt møte om 17.mai onsdag 23 april? Kl 1830 Repr for 2. og 

6.trinn 

24/24-25 Ressursproblematikk SFO 

Rektor har fulgt opp med SFO og håper at det endrer seg. 

Tatt til orientering. 

v/Magnus 

1A 

28/24-25 Oppfølging fra arbeid i gruppene 

Skole og aktivitetshus på Våland – orientering fra Øystein Heier om 

arbeidet med å få omdisponert gamle Uldal/Wang og status i øyeblikket. 

Møte med utvalg for oppvekst og utdanning i mai, og muligens kanskje 

også med utvalg for utbygging, men det virker som at skole-sporet er det 

beste akkurat nå. 

 

29/24-25 Overgang til Ullandhaug 

Det er noen på 7. trinn som ikke skal på Kannik, men på Ullandhaug, men 

tilbakemelding fra foreldre er at all info fra skolen handler om Kannik.  

Rektor på Kannik har vært og presentert Kannik, elevene har nettopp fått 

skjema å fylle ut hvor det står at de skal på Kannik, osv. Saken er om 

Våland i samarbeid med Ullandhaug kan informere og ivareta de som skal 

på Ullandhaug, spesielt siden det kan være litt sårt at de ikke får være med 

vennene sine til Kannik. 

 

Rektor har fulgt opp med Ullandhaug allerede og skal sørge for at det blir 

gjort. 

v/ Jens 5B 

30/24-25 Eventuelt 

Magnus 1A har hørt med kommunen om status på superlekeplass på 

Vålandshaugen og at oppstart arbeidet er i august. 

 

 

Neste FAU møte er 05.06.25 kl 18.00 


